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Hei, jeg har noen spørsmål angående bredbåndsutbygging. 

 

Under forrige runde med utbygging fra Altibox (Tveit og Holme mm.). Så hadde vi en 

underskrift-kampange på Hopland er over 80% av innbyggeren skrev under på at de ønsket å 

få lagt inn fiber. 

 

Jeg snakket med han som var representant fra Altibox på et av disse allmøtene som var 

arrangert i forbindelse med utbyggingen den gang. Og han lovet å ta det videre til kommunen. 

Uten at jeg hørte noe mer fra han om det. 

Det er nå en stund siden, og jeg har hørt noe snakk om at det kan være det blir en ny runde 

med utbygging av fiber. 

 

Her på Hopland er det som sagt et stort ønske fra nesten samtlige å få lagt inn fiber, og det 

tilbudet som er i dag er meget tregt og ustabilt (grunnet avstand til sentral og kvalitet på 

linjer). I tillegg så er det meget dårlig 3G/4G dekning, så mobilt bredbånd er dessverre ikke et 

alternativ i området. 

 

Jeg lurer på om det er noen planer om videre utbygging, og om det er eventuelt er noen steder 

man kan melde inn et område som er interessert, og hva som eventuelt må legges ved. 

Om ikke, finnes det noen informasjon om kommunenes planer for videre bredbåndsdekning. 

 

For min egen del (og dette vil nok samsvare med andre i område). Så sier Telenor at forventet 

hastighet er 3Mbit nedstrøms og 0,4 Mbit oppstrøms. Og om jeg ikke tar feil så er 

definisjonen på grunnleggende bredbånd fra NKOM (Nasjonal kommunikasjonsmyndighet) 

4Mbit og områder med hastigheter under dette vil bli prioritert når det gjelder søknader til 

bredbåndtilskudd. 

Er dette en ordning folk i området må søke på selv, eller er det kommunen som administrerer 

dette? 

  



Mvh Martin Groh 

  


